

GASKET-TEC涂料Rivet-Kote

产品名称	GASKET-TEC涂料Rivet-Kote
公司名称	上海恩莱保贸易有限公司
价格	.00/件
规格参数	Rivet-:Rivet-Kote
公司地址	上海市松江区金高路2388号813室
联系电话	86-021-20228098 13391171050

产品详情

Applied to blind and solid Rivet bodies, tested by Leading Aerospace Companies, Rivet-Kote demonstrates the remarkable ability to act as a gasket to seal voids from offhand drilling. Rivet-Kote has proven to outperform wet-installation on all levels.

The benefits over wet-installation include: no environmental clean-up, lower costs of safety equipment, and lower labor costs. Rivet-Kote is available in two colors: green and silver, and both versions contain no chromates. Rivet-Kote operating temperature ranges from -90° F to 500° F (-67° C to 260° C).

铆钉-kote应用于盲铆钉和实心铆钉体，通过lingxian的航空航天公司的测试，铆钉-kote证明了作为密封垫的zhuoyue能力，可以密封随意钻孔产生的空隙。铆钉-kote已被证明在所有层面上都优于湿式安装。

与湿式安装相比，其优点包括:无需环境清理，安全设备成本更低，劳动力成本更低。铆钉kote有两种颜色可供选择:绿色和银色，两种颜色都不含铬酸盐。铆钉-kote工作温度范围为-90 ° F至500 ° F(-67 ° C至260 ° C)。